

Esteemed Members of the Board of Directors,

We are pleased to present our report for the financial year ended 31st of December 2022

1. The Audit and Governance committee reviewed and discussed the audited annual financial statements to be included in the annual report.
2. The Audit and Governance committee reviewed and discussed the compliance management report.
3. The Audit and Governance committee reviewed and approved the Internal Audit Management report, proposed Internal Audit & Governance Committee Charter, Internal Audit Charter and Internal Audit Manual of Procedures for FY2023.
4. The Audit and Governance committee reviewed the Internal Audit Plan for 2023-2024.
5. The Audit and Governance committee reviewed and approved BFH Governance Report;
6. The Audit and Governance committee approved the appointment of Mr. Abdulhadi Mohamed Ali as the Company's new auditor for the financial year 2023 and will submit it to the Ordinary General Assembly for approval.

السادة أعضاء مجلس إدارة شركة بلتون المالية القابضة
تحية طيبة وبعد ،،،

نتشرف ان نحيط سيادتكم علما بتقرير لجنة المراجعة والحوكمة لشركة بلتون المالية القابضة عن الفترة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2022

1. تم عرض و مناقشة القوائم المالية السنوية التي تمت مراجعتها من قبل مراقب الحسابات لادراجها في التقرير السنوي.
2. تم عرض و مناقشة تقرير ادارة الالتزام.
3. تم عرض واعتماد تقرير ادارة المراجعة الداخلية و ميثاق لجنة المراجعة الداخلية و الحوكمة بالاضافة الى دليل عمل قطاع المراجعة الداخلية لسنة 2023.
4. تم استعراض خطة عمل ادارة المراجعة الداخلية لعام 2024-2023.
5. تم عرض و اعتماد تقرير الحوكمة الخاص بشركة بلتون المالية القابضة.
6. الموافقة على تعيين السيد/ عبد الهادي محمد علي كمراجع حسابات جديد للشركة للسنة المالية 23 و عرض امر التعيين على الجمعية العامة العادية للاعتماد.

We concur with and accept to publicly disclose the financial statements for FY22 after consideration by Beltone Board of Directors.

Dr. Wael Abdallah

Chairperson of the Audit & Governance Committee

Wael Mostafa

